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Fractie Progressief Dinkelland 

 

 

Betreft: subsidieaanvragen verduurzaming woningen 

 

Vorige week lazen wij een bericht dat de Vereniging Eigen Huis concludeert dat de subsidieaanvraag 

voor verduurzaming van woning wordt ervaren als rompslomp. Eenderde van de melders hiervan 

haakte af bij het doen van een aanvraag omdat het proces onbegrijpelijk, ontoegankelijk is en veel te 

veel tijd kost, en als het wel lukt minder financiële tegemoetkoming opbrengt dan verwacht. Dit doet 

afbreuk aan het doel van deze subsidie.  

 

 

Naar aanleiding van dit bericht heeft onze fractie een aantal vragen 

1. Hoeveel subsidieaanvragen worden er jaarlijks gedaan door inwoners voor verduurzaming van hun 

woning; is er progressie zichtbaar? 

2. Krijgt de gemeente signalen over de toegankelijkheid van het proces om subsidie te kunnen 

aanvragen; en welke verbeteringsstappen zijn hier nog in te maken? 

3. Op welke wijze en hoe vaak communiceert de gemeente over de mogelijkheid van het aanvragen 

van subsidie, ofwel welke communicatiemogelijkheden zet de gemeente actief in om verduurzaming 

van woningen te stimuleren bij de inwoners?  

 

 


